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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af 12. december 

2006 udbedt sig min besvarelse af følgende spørgsmål: 

 

Spørgsmål 143: 

 

”Har ministeren undersøgt forholdene omkring den systematiske fusk med optjeningen 

af rettigheder til FKA ”Fartøjskvoteandele”, som ministeren er blevet præsenteret for i 

et brev fra nordjyske fiskere omkring d. 22/10-06?” 

 

Svar: 

 

Fiskeridirektoratet har overfor mig oplyst, at en del af de forhold og personer der 

henvises til i brevet fra de nordjyske fiskere, allerede før brevets modtagelse, var 

omfattet af direktoratets bevågenhed, samt at der er en række verserende sager mod de 

nævnte personer. 

 

Således var ikke mindre end fem af de i brevet nævnte fartøjer i 2006 omfattet af et 

påbud om forudanmeldelse af afsejlinger og ankomster til havn. Disse påbud, hvoraf det 

første blev udstedt den 18. oktober 2006, er netop givet som følge af, at direktoratet har 

vurderet, at der er behov for at følge de pågældende fartøjers aktiviteter nærmere. 

 

På baggrund af informationerne i det modtagne brev, har Fiskeridirektoratet derudover, 

i samarbejde med andre myndigheder, iværksat yderligere undersøgelser. 

 

 

 

Hans Chr. Schmidt 
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